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PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi, 7.04.2022, în cadrul şedinţei extraordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 

             Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 478 din 07.04.2022, în conformitate cu prevederile art. 133, art. 134, alin. 1, 
lit. a, alin. 2, alin. 3, lit. a, alin. 5, art. 135, alin. 1, art. 155, alin. 1, lit. b, alin. 3, lit. b din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare.  
 La şedinţă participă un număr de 15 consilieri locali din 19 convocați . 

  Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 
ședința extraordinară a Consiliului Local, convocată de îndată, astăzi 7 aprilie 2022. 
 Supun la vot ordinea de zi în totalitate, respectiv: 
 Proiectul ordinii de zi al şedinţei extraordinare din data de 7.04.2022.    
             1. Proiect de hotărâre privind stabilirea măsurilor necesare în vederea 
asigurării managementului Muzeului de Artă „Ion Irimescu” Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, 
buget finanţe  şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi 
comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, 
protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura,Comisia pentru 
învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si 
Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 
  2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și 
cheltuieli pe anul 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, 
buget finanţe  şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi 
comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, 
protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura,Comisia pentru 
învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si 
Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 
 Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 15 voturi 
„pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind stabilirea măsurilor necesare în vederea asigurării managementului 
Muzeului de Artă „Ion Irimescu” Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Este vorba despre Muzeul de 
Artă „Ion Irimescu”. V-am mai spus că acolo avem niște probleme pe  care trebuie să le 
gestionăm. Foarte pe scurt, managerul muzeului a intrat în concediu  de creștere  a 
copilului, pe o perioadă de 2 ani. Dacă vrea să se întoarcă, poate să o facă oricând. Dar 
asta nu știm la momentul la care discutăm acum. Persoana cu atribuții de  manager a 
avut acel accident, în care el a suferit o fractură de gambă și a intrat în concediu medical. 



Nici el nu știe exact când se va întoarce din concediul medical. La ultima discuție a zis că 
undeva peste 60 de zile, dar după încă o evaluare. Nu avem o dată certă când se va 
reîntoarce. El a delegat imediat după intrarea în concediu medical pe doamna Teodoriu 
Georgeta, care a intrat și ea în concediu medical. Când a venit din concediu medical a 
zis că este foarte slăbită și a făcut o cerere de renunțare. A fost și ea în concediu de 
creștere a copilului 3 ani de zile, a motivat că nu a mai fost la muzeu și nu mai este în 
cunoștință deplină cu  ceea ce se întâmplă acolo și are nevoie de o perioadă de 
reacomodare, încât să poată să-și desfășoare activitatea și nu dorește funcție de 
conducere. Așa a ajuns în situația în care nu avem pe cine desemna ca manager 
interimar. Acolo mai sunt două persoane: Dăscălescu Marius care este în concediu fără 
plată și soția  domnului Dăscălescu, care are proces cu fostul manager și este în stare de 
conflict de interese. Nu poate să reprezinte pe de o parte muzeul, pe de altă parte, 
partea vătămată. Cealaltă doamnă e în situație identică, iar Diana de la resurse umane, 
nu îi permite fișa postului. Ea e pe resurse umane. Și mai este Ion, omul de serviciu. 
Cam asta e pe scurt situația muzeului. Se impune să luăm o decizie, mai ales că dl. 
Agape Alin a făcut ieri o solicitare de renunțare la post din motive medicale, pentru că 
trebuie să le dăm salariile. Nu are cine semna pentru salarii. Undeva în data de 10 e data 
salariilor. Plata utilităților vine în mai. Pe o perioadă  determinată trebuie să numim un 
manager.  După ce ne-am consultat și cu  cei de la muzeu și cu cei de la primărie, 
resurse umane, luăm act de încetare a contractului de management între Primărie și 
domnul Agape Alin, în urma solicitării dumnealui, motivând starea de sănătate. Consiliul 
Local mă împuternicește pe mine să desemnez o persoană care să asigure conducerea 
interimară a Muzeului de Artă „Ion Irimescu”, până la scoaterea postului la concurs. În 
același timp dăm și drumul la concurs, pe o perioadă determinată. Îl aprobăm în ședința 
din aprilie. Acest manager îl putem numi doar pe perioadă determinată. 
 Dnul consilier local, prof. Darabă Iulian-Cezar: Concursul este și din sursă 
externă? 
 Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da. Dăm drumul la concurs în 
condițiile legii. Aprobăm în ședința din luna aprilie, la sfârșitul lunii. Dar asta era urgența, 
pentru că trebuie să asigurăm plata facturilor la utilități și salariile. Nu putem aștepta, 
pentru că nu are cine să le semneze la Trezorerie. Condiția din caietul de sarcini este 
perioada determinată,  până se întoarce Brădățanu Teodor. Se poate întoarce și după un 
an, și după trei. Are dreptul. Legea îi permite asta. Sunt foarte multe necunoscute. 
 Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 

Dnul consilier loca, jr. Murariu George-Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
 Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 15 voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv rectificarea bugetului 
local de venituri și cheltuieli pe anul 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 



 Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: În primul rând este vorba de Piața 
Agroalimentară. Trebuie să facem curățenie acolo și să profităm pentru că după Paște 
activitatea va fi redusă. O curățenie generală presupune închiderea pieței și nu putem 
face acum asta, în plin sezon. Dar o vom face marți, 26 aprilie când este inchisă piața 
oricum. Nu alocăm bani suplimentari, punem doar 23 mii lei, 13 mii lei de la reparatii - 
curente și 10 mii de la apă - canal - salubritate. Alocăm bani De la două categorii 
bugetare, pentru că înregistrăm economii și îi punem la partea asta de curățenie 
generală. Puteam aproba asta și în ședința următoare, dar ca să facem asta în această 
perioadă optimă, am demarat acum această procedură. Tot la urgențe, la Direcția 
Asistență socială, doamna Rotaru a solicitat și are nevoie urgent de un program 
informatic pentru gestionarea ajutorului social. Se dau niște legi și noi nu le putem pune 
în aplicare, pentru că noi nu avem acest program. Asta pentru ajutorul social, lemne și 
așa mai departe. Curtea de Conturi ne impune să luăm niște măsuri, pe care noi nu 
avem cum să le luăm, dacă nu achiziționăm programul ăsta. Nu e o sumă mare e 1500 
lei.  Și 300 lei, licență Office și Windows 10 pentru Direcția Poliția Locală. Aici s-a 
modificat legislația și necesită niște licențe.  
 Dnul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Cred că ar fi bine să trecem la 
Windows 11. 

Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Nu, că și ei au legi particulare și 
nu au voie decât un anumit nivel. La evidența persoanelor am achiziționat două 
imprimante, pe care s-ar putea să nu le folosim. De vreo trei ani ni se spune că trecem la 
cartea electronică și sunt două imprimante. Nu e o valoare mare, vreo 2.300 lei una, dar 
o singură firmă le face, o singură firmă ni le dă. Tot se spune că intrăm la partea 
electronică. Noi le-am luat, le-am pregătit,dar este posibil să stăm cu ele așa, pentru că 
nu se pot folosi la altceva. Le-am luat, suntem pregătiți, dar s-ar putea să le ducem la 
muzeu pentru vreo 5 ani. 
 Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 

Dnul consilier loca, jr. Murariu George-Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
 Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotarâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. 
 Dnul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
 Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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